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ΠΑ.ΣΟ.Κ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό Εσωτερικών 
 Υπουργό Υγείας  

ΘΕΜΑ: Διαγωνισμός ή περιστρεφόμενη πόρτα επαναδιορισμού των εκλεκτών της 
Κυβέρνησης είναι τελικά η διαδικασία επιλογής Διοικητών και Υποδιοικητών των 
Νοσοκομείων της 1ης Υγειονομικής Περιφέρειας; 

Με την 2867/2024 ερώτηση της Κοινοβουλευτικής Ομάδας του ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής σας 
ρωτήσαμε αν προτίθεστε να θεραπεύσετε τα ζητήματα αναξιοπιστίας και διαβλητότητας, στην 
πρώτη εφαρμογή του ν.5062/2023, για την κάλυψη θέσεων Διοικητών και Αναπληρωτών 
Διοικητών Νοσοκομείων και των Υγειονομικών Περιφερειών.  

Τα βασικά θέματα που θέσαμε αφορούσαν: 

 στην απαγόρευση δημοσιοποίηση θεμάτων, απαντήσεων και η υποβολή ενστάσεων στις 
γραπτές εξετάσεις του ν. 5062/2023, σε αντίθεση με την πρακτική του ΑΣΕΠ και της ΕΣΔΔΑ, 

 στον αποκλεισμό των υποψηφίων από την ενημέρωση για τη βαθμολογία τους και τη 
μοριοδότηση των τυπικών προσόντων τους, αν δεν είναι στις 15 πρώτες θέσεις των 
προσωρινών πινάκων του ΑΣΕΠ, 

 στη μη μοριοδότηση του διδακτορικού τίτλου σπουδών, ως τυπικό προσόν, αντίθετα με την 
συνήθη πρακτική του ΑΣΕΠ σε άλλες διαγωνιστικές διαδικασίες αλλά και με ότι προέβλεπε 
και στο προϊσχύον πλαίσιο επιλογής προσωπικού του Κεφαλαίου Β’ του ν.4735/2020 που 
είχε θεσπίσει η κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας, 

 στη σύνθεση των Επιτροπών αξιολόγησης που διενεργούν τις προβλεπόμενες συντεύξεις, 
όπου επιλέχθηκε η πλειοψηφία τους να  είναι διορισμένοι από την Κυβέρνηση Γενικοί και 
Ειδικοί Γραμματείς και όχι από εκπροσώπους του ΑΣΕΠ και του Νομικού Συμβουλίου του 
Κράτους. 

Η ερώτηση αυτή έμεινε αναπάντητη καταδεικνύοντας την αδυναμία της Κυβέρνησης να 
αιτιολογήσει τεκμηριωμένα τις επιλογές της για τον τρόπο στελέχωσης των θέσεων Διοικητών 
και Αναπληρωτών Διοικητών Νοσοκομείων καθώς και ότι οι διατάξεις του νόμου και οι σχετικές 
διαδικασίες επιλογής σχεδιάστηκαν για να εξυπηρετήσουν συγκεκριμένα πρόσωπα αρεστά 
στην Κυβέρνηση. 

Την εικόνα αυτή επιβεβαιώνουν πλήρως οι πίνακες που δημοσιεύθηκαν στις 10 Μαρτίου 2025 
και περιλαμβάνουν τους τρεις επικρατέστερους υποψηφίους ανά νοσοκομείο. Από αυτούς θα 
επιλέξει ο Υπουργός Υγείας τους διοικητές των 20 νοσοκομείων της Α΄ Υγειονομικής 
Περιφέρειας, οι οποίοι επελέγησαν κατόπιν συνέντευξης. Στις συνεντεύξεις συμμετείχαν οι 7 
επικρατέστεροι υποψήφιοι μετά την προσμέτρηση των τυπικών προσόντων στη βαθμολογία 
των 15 υποψηφίων με τον υψηλότερο βαθμό στον σχετικό γραπτό διαγωνισμό. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Οι πίνακες περιέχουν συμπτώσεις και επιλογές που φανερώνουν την κατάφωρη 
καταστρατήγηση της αξιοκρατίας και αντιστοίχως στην ανακύκλωση των ήδη διορισμένων από 
τον υπουργό Υγείας διοικητών και υποδιοικητών νοσοκομείων. 

1ον. Βαθμολογήθηκαν με άριστα, ήτοι 800 μόρια, όλοι οι νυν Διοικητές και κάποιοι νυν 
Αναπληρωτές Διοικητές των Νοσοκομείων της 1ης ΥΠΕ που έχουν τοποθετηθεί από την 
Κυβέρνηση είτε ως προσωρινοί Διοικητές είτε βρίσκονται σε παράταση της 3ετής τους θητείας 
από το 2020. Έτσι ενώ οι περισσότεροι από αυτούς που είχαν καταλάβει την 5η, 6η και 7η σειρά 
στις  πίνακες με τους 7 επικρατέστερους, βάσει εξετάσεων και τυπικών προσόντων, βρέθηκαν 
στην πρώτες 3 θέσεις μετά τη συνέντευξη. Αντιστρόφως όσοι ήταν στις πρώτες θέσεις των 7 
επικρατέστερων, αλλά προφανώς δεν είχαν τις αναγκαίες κομματικές περγαμηνές, 
βαθμολογήθηκαν τόσο χαμηλά στη συνέντευξη ως κανένας από αυτούς να μην καταφέρει να 
μπει στον πίνακα των 3 επικρατέστερων υποψηφίων. Το αποτέλεσμα είναι στις 3αδες όλων των 
νοσοκομείων να βρίσκονται πλέον υποψήφιοι οι νυν διοικητές και αναπληρώτες διοικητές και 
ελάχιστοι λοιποί υποψήφιοι.   

2ον. Στον πίνακα τριών (3) επικρατέστερων για τη θέση του Διοικητή του νοσοκομείου 
«Κοργιαλένειο-Μπενάκειο» (Ερυθρός Σταυρός) περιλαμβάνεται στη 3η επιλέξιμη θέση 
υποψήφιος ο οποίος εν τέλει προσκλήθηκε για συνέντευξη παρά το ότι ήταν εκτός της πρώτης 
7αδας και δεν περιλαμβανόταν το ονοματεπώνυμο του στη λίστα στην αριθμ.2836/01/3.2.2025 
«Πρόσκληση υποψηφίων σε συνέντευξη της Επιτροπής Επιλογής Στελεχών του ν.5062/2023». 
Και αυτός ο υποψήφιος, ο οποίος τυγχάνει να είναι ο νυν προσωρινός Διοικητής νοσοκομείου, 
έλαβε και αυτός 800 μόρια όπως ακριβώς όπως οι υπόλοιποι νυν διοικητές νοσοκομείων.  
Μάλιστα για να συμπεριληφθεί στη 3η επιλέξιμη θέση ο εν λόγω υποψήφιος έχει παραληφθεί 
η νυν  Διοικήτρια του συγκεκριμένου νοσοκομείου, η οποία είχε υψηλότερη βαθμολογία στον 
οριστικό πίνακα επιλέξιμων υποψηφίων βάσει του οποίου κλήθηκαν οι 7 υποψήφιοι για 
συνέντευξη ενώ έχει λάβει επίσης 800 μόρια στη συνέντευξη. Είναι προφανές ότι αν αυτό δεν 
είναι εξόφθαλμο λάθος της Επιτροπής Επιλογής Ελέγχων, που καθιστά άκυρο τον εν λόγω 
πίνακα, αποτελεί ξεκάθαρο μαγείρεμα της διαδικασίας κατάρτισης του πίνακα τριών (3) 
επικρατέστερων για τη θέση του Διοικητή.  

Όμως οι παραπάνω μεθοδεύσεις εκτός από το ότι επιδιώκουν όλοι οι νυν Διοικητές να 
διοριστούν εκ νέου Διοικητές, διαφαίνεται ότι έχουν διαμορφώσει τέτοιες δεξαμενές 3 
επικρατέστερων υποψηφίων που θα δημιουργήσουν κενά σε ορισμένα νοσοκομεία αφού και 
οι 3 επικρατέστεροι υποψήφιοι θα επιλεγούν σε άλλα νοσοκομεία.  Ωστόσο αυτό είναι μια 
βολική λύση για την πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υγείας αλλά και για τους υφιστάμενες 
Διοικήσεις που μπορεί να συνεχίσουν . Μάλιστα εκτιμάται αυτό είναι πολύ πιθανό να συμβεί 
σε νοσοκομεία όπως «ΟΙ ΑΓΙΟΙ ΑΝΑΡΓΥΡΟΙ», το «ΚΩΝΣΤΑΝΤΟΠΟΥΛΕΙΟ – ΠΑΤΗΣΙΩΝ» και το «Γ. 
ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ» όπου οι υφιστάμενοι Διοικητές είτε δεν συμμετείχαν γραπτές εξετάσεις είτε 
τελικά έμεινα εκτός 7αδας και δεν κλήθηκαν για συνέντευξη. 

Προς επίρρωσιν όλων των ανωτέρω στις 7 Απριλίου    υπήρξε  άρθρο στον ενημερωτικό ιστότοπο 
θεμάτων Υγείας HealthReport.gr το οποίο αναφέρει διαδικασία διορισμού καθυστερεί «εξαιτίας 
διαφόρων παρασκηνιακών διαβουλεύσεων αλλά και πιέσεων για την επιλογή των προσώπων» 
ενώ προβλέπει ότι παρά το ότι έχουν δημοσιευτεί οι πίνακα τριών (3) επικρατέστερων τελικά 
«αναμένεται να κηρυχθούν άγονες τουλάχιστον 3 θέσεις διοικητών σε νοσοκομεία της Αθήνας, 
καθώς επισήμως τουλάχιστον αυτοί που έφτασαν στις τελικές τριάδες είναι οι ίδιοι σε πολλά 
νοσοκομεία με αποτέλεσμα να μην …επαρκούν τα νέα στελέχη». 

Επειδή όλα τα ανώτερα ζητήματα δημιουργούν έντονη αμφισβήτηση της αξιοπιστίας και της 
αδιαβλητότητας στην πρώτη εφαρμογή του ν.5062/2023 για την κάλυψη θέσεων Διοικητών και 
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Αναπληρωτών Διοικητών Νοσοκομείων και των Υγειονομικών Περιφερειών, ερωτώνται οι κ. 
Υπουργοί: 

1. Ποια ήταν αυτά τα τόσο ξεχωριστά χαρίσματα που εντόπισε η Επιτροπή Επιλογής Στελεχών 
σε όλους ανεξαιρέτως τους νυν Διοικητές και κάποιους νυν Αναπληρωτές Διοικητές της 1ης 
ΥΠΕ που ήταν εκ νέου υποψήφιοι ώστε να δώσει μόνο σε αυτούς τον μέγιστο βαθμό των 
800 μορίων; 

2. Εάν τελικά ήταν η εμπειρία στη διοίκηση νοσοκομείου αποκλειστικά το κριτήριο βάσει του 
οποίου δόθηκε ο μέγιστος βαθμός των 800 μορίων, γιατί αυτός δε δόθηκε και σε άλλους 
υποψήφιους που είχαν διατελέσει Διοικητές ή/και Αναπληρωτές Διοικητές στο παρελθόν 
και  σε νοσοκομεία, αλλά δεν έχουν τοποθετηθεί από την Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας, 
δεδομένου μάλιστα ότι ορισμένοι εξ αυτών ήταν υψηλά στους οριστικούς πίνακες που 
καταρτίστηκαν μετά τις γραπτές εξετάσεις και την προσμέτρηση τυπικών προσόντων ενώ 
κάποιοι είχαν και αυξημένα τυπικά προσόντα όπως π.χ. διδακτορικό δίπλωμα το οποίο 
σύμφωνα με την προκήρυξη μάλιστα θα προσμετρώνταν στη συνέντευξη; 

3. Στην περίπτωση του προβληματικού πίνακα τριών (3) επικρατέστερων για τη θέση του 
Διοικητή του νοσοκομείο Ερυθρός Σταυρός Κοργιαλένειο-Μπενάκειο: 
3.1. Υπήρξε παραίτηση κάποιου υποψηφίου για να ανέβει θέση και να μπει στην επιλέξιμη 

για συνέντευξη 7αδα του υποψηφίου που έλαβε τη 3η επιλέξιμη θέση και αν ναι ποιος 
ήταν ο/η υποψήφιος/α που παραιτήθηκε; 

3.2. Γιατί η Επιτροπή Επιλογής Στελεχών για τις θέσεις Διοικητών και Αναπληρωτών 
Διοικητών Νοσοκομείων δεν προέβη σε τροποποίηση της αριθμ.2836/01/3.2.2025 
«Πρόσκληση υποψηφίων σε συνέντευξη της Επιτροπής Επιλογής Στελεχών του 
ν.5062/2023» πρόσκλησης προς τους υποψηφίους μετά την αλλαγή που προκάλεσε την 
άνοδο του εν λόγω υποψηφίου στην επιλέξιμη για συνέντευξη 7αδα, για να 
επισημοποιηθεί η εν λόγω αλλαγή; 

3.3. Γιατί στην αριθμ.2836/01/3.2.2025 πρόσκληση αυτή παραλείπεται το ονοματεπώνυμο 
της υπογράφουσας Προέδρου της Επιτροπής Επιλογής Στελεχών; 

3.4. Θα διορθωθεί ο πίνακας ώστε να συμπεριληφθεί ορθώς σε αυτήν η υποψήφια- και  νυν 
διοικήτρια του νοσοκομείου – που παρακάμφθηκε από τον εν λόγω υποψήφιο παρά το 
γεγονός ότι είχε υψηλότερη βαθμολογία στον οριστικό πίνακα και ίδια βαθμολογία στη 
συνέντευξη;  

3.5. Μήπως η συγκεκριμένη κατάταξη έγινε σκόπιμα, διότι η έχουσα έννομο συμφέρον για 
να προσφύγει κατά του πίνακα, παρακαμφθείσα υποψήφια -νυν διοικήτρια του 
νοσοκομείου –  δεν θα προσβάλει τον εν λόγω πίνακα, αφού φαίνεται επιλέξιμη στον  
πίνακα επικρατέστερων  τριών (3) επικρατέστερων άλλου νοσοκομείου; 

4. Επειδή είναι πραγματικό το ενδεχόμενο ότι οι θέσεις σε 3 τουλάχιστον νοσοκομεία τελικά 
να κριθούν άγονες, δεσμεύεστε ότι θα πληρωθούν έστω και με την υφιστάμενη 
προβληματική διαδικασία και ότι δεν θα παραταθεί με έμμεσο τρόπο η θητεία των νυν 
Διοικητών οι οποίοι είτε δεν ήταν υποψήφιοι είτε δεν ήταν στους επιτυχόντες του 
διαγωνισμού; 

5. Αν τελικά η εν λόγω διαδικασία επιλογής  που διενεργείται για τους Διοικητές και 
Αναπληρωτές Διοικητές Νοσοκομείων και των Υγειονομικών Περιφερειών αποδειχτεί, όπως 
προβλέπουμε, μια διαδικασία ανακύκλωσης των ήδη διορισμένων από την Κυβέρνηση της 
Νέας Δημοκρατίας διοικητών και υποδιοικητών νοσοκομείων καταστρατηγώντας τις 
Κυβερνητικές διακηρύξεις αλλά και το πνεύμα του ν.5062/2023,  προτίθεται το Υπουργείο 
Εσωτερικών να προβεί σε διορθωτικές ενέργειες στο πλαίσιο και τις διαδικασίες που 
επισημάναμε ως ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής κατά τη συζήτηση του νομοσχεδίου στη Βουλή 
αλλά και με την ως 2867/2024 ερώτηση μας; 

Προκειμένου να απαντήσετε σε όσα καταγγέλλουμε αλλά και για να εξασφαλίσετε, έστω και εκ 
των υστέρων, ένα στοιχειώδες επίπεδο διαφάνειας των ενεργειών και των επιλογών της 
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Επιτροπή Επιλογής Στελεχών για τις θέσεις Διοικητών και Αναπληρωτών Διοικητών 
Νοσοκομείων αιτούμαστε να καταθέσετε τη βαθμολογία της συνέντευξης και για τους επτά 
προκριθέντες υποψηφίους για κάθε νοσοκομείο ώστε να καταδειχθεί ή να διαψευστεί το ότι 
τελικά διέπρεψαν στη διαδικασία της δομημένης συνέντευξης πρωτίστως υποψήφιοι που ήδη 
είναι διορισμένοι από την Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας Διοικητών και Αναπληρωτών 
Διοικητών Νοσοκομείων. 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

Οδυσσέας Κωνσταντινόπουλος 

 

 

Ιωάννης Τσίμαρης 

 




